
Ik vind dat het onnodig doodschieten van hazen niet nodig is.

Maar er moet dan wel iets gebeuren om de stand van het aantal hazen diervriendelijk te regelen.

Gebeurt dit niet dan moet het jagen blijven bestaan.

Je kan het zo niet op zijn beloop laten.

Er zouden bij te veel hazen dodelijke ziekten ontstaan.

Waar de hazen veel meer van lijden dan wat er met de gecontroleerde jacht gebeurt.


